

Epoxy地床系列產品

建築類系列產品

防蝕系列產品

產品編號：NA-500

■ 水性負離子塗料（除臭清淨空氣專用）

Water base Construction Decorative Functionally Coating

- 由水性樹脂為主要原料，並添加高科技產品-負離子粉末所精製而成之水性除臭及清新空氣塗料。
- NA-500 Functional coating based on acrylic resin with such high-tech products as the anion powder which can refresh and deodorize air.

用 途USAGE

- 室內水泥牆，輕隔間牆，塗膜乾燥後能釋放出負離子，能有效除臭及清新室內空氣。在負離子環境下，有如漫步在瀑布中。
- For Interior cement walls and ceiling, as the office block, tour hotel, public place, hospital, shop, house, etc. can deodorize effectively and fresh indoor air. under the environment of anion, like strolling in the waterfall

特性

- 釋放負離子數-770 ions/cc，塗膜存在則負離子永久有效。
- 水性無毒性。
- 低黏度、刷塗容易。
- 完全有別於一般傳統之水泥漆。

CHARACTERISTICS

- Release anions to count - 770ions / cc, the effective of anions is forever when applied film are lasted.
- Water base, no toxicity;
- Low viscosity, good working ability;
- Different from the traditional cement paint.

技術資料

Technical data

光澤度	平光。
顏色	白色、淺色。
粘度	低黏度。
乾燥時間	1小時以內。
理論塗刷面積	30 m ² /Gal，濕膜90 μm，乾膜35 μm。
調薄劑用量	不需添加。
貯藏安定性	正常情況下，1年以上。
塗裝方法	刷塗、噴塗、滾塗。

負離子的健康功能：

- 活化細胞功能，提高免疫力。
- 恢復血液彈性，促進血液循環，並防止脂質沉澱。
- 促進代謝體內老廢毒素，分解乳酸，消除疼痛及疲勞。
- 中和正離子，抑制病菌，吸收臭味防止塵埃。
- 調整血液酸鹼質。
- 平衡自律神經作用，令神經及肌肉放鬆。

Gloss	Flat
Color	White、light
Viscosity	Low viscosity
Dry time	Within 1 hr
Theoretical coverage	30m ² /Gal, wet film 90μm (Micron), dry film 35μm (Micro)
Thinner	non
Storage stability	under the normal condition, one year at least
Application method	Brushing, spraying, rolling

Health function of the anion:

- Activate cell function and improve immunity.
- Resume blood elasticity, promote blood circulation, prevent fat from precipitating.
- Promote the supersession to always abolish the toxin in the body, resolve the lactic acid, dispel the pain and fatigue.
- Neutralize cation, fight bacteria, absorb odor and defend the location dust.
- Regulate the blood PH quality.
- Adjust and regulate the active response functions of the nervous system, thus soothing feelings of anxiety